
STANOWISKO  

Rady Miejskiej w Baranowie Sandomierskim  

w sprawie budowy chlewni na 1996 stanowisk wraz z infrastrukturą techniczną  

i obiektami towarzyszącymi w miejscowości Dymitrów Mały. 

 

Rada Miejska w Baranowie Sandomierskim, mając na uwadze zagrożenia jakie są 

związane z lokalizacją inwestycji oraz protesty mieszkańców Gminy Baranów Sandomierski, 

wyraża swój sprzeciw dotyczący zamiaru budowy chlewni na 1996 stanowisk wraz  

z infrastrukturą techniczną i obiektami towarzyszącymi w miejscowości Dymitrów Mały 

Gmina Baranów Sandomierski. 

Przemysłowa hodowla zwierząt nie jest obojętna dla społeczeństwa. Dzieje się tak ze 

względu na uciążliwy odór, zanieczyszczenie powietrza, wód powierzchniowych oraz hałas. 

Duża koncentracja odchodów zwierzęcych stanowi zagrożenie biologiczne. Ponadto 

mieszkańcy okolicznych miejscowości muszą się liczyć z realnym spadkiem wartości działek. 

Taka inwestycja wpłynie też negatywnie na jakość dróg. Wszystkie te czynniki blokują 

możliwość rozwoju turystyki i mieszkalnictwa. 

Budowa wielkopowierzchniowych chlewni nie wpisuje się w żaden z celów 

strategicznych rozwoju Gminy Baranów Sandomierski. Zgodnie ze Strategią Rozwoju Miasta 

i Gminy Baranów Sandomierski na lata 2016-2020, w obszarze przedsiębiorczości i rozwoju 

gospodarczego stwierdzono potrzebę ukierunkowania rozwoju gospodarczego Gminy na 

wykorzystanie potencjału turystycznego. W dziedzinie rolnictwa i działalności okołorolniczej 

z dużym naciskiem proponuje się w strategii tworzenie warunków dla rozwoju turystyki opartej 

na ofercie proekologicznej i potencjale agroturystycznym. 

Mając na względzie powyższe, Rada Miejska w Baranowie Sandomierskim  

wyraża swoje negatywne stanowisko w sprawie lokalizacji chlewni na 1996 stanowisk  

w miejscowości Dymitrów Mały Gmina Baranów Sandomierski.  
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